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Abstract (en)
[origin: CA1177748A] WELL PERFORATION DEVICE The invention relates to a well perforation device comprising a support (25) and encapsulated
shaped charges (26) fixed unidirectionally on this support, usually on the back side of a supporting bar whose front side is to be applied against the
casing. Positioning rings (35, 36) are snapped onto the charges (26) at regular intervals along the support (25). These rings have a rounded external
surface on which the perforation device can swivel up to a correct balanced position for which the front sides of the charges are applied against the
casing (13).

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un dispositif de perforation pour soudage comprenant un support (25) et des charges creuses encapsulées (26) fixées de
façon unidirectionnelle sur ce support. Des couronnes de positionnement (35, 36) sont fixées par encliquetage sur des charges (26), à intervalles
réguliers le long du support (25). Ces couronnes ont une surface externe arrondie sur laquelle le dispositif de perforation peut basculer jusqu'à
une position d'équilibre correcte pour laquelle les faces avant des charges sont appliquées contre le tubage (13). Utilisation pour les perforateurs
comprenant des charges fixées sur la face arrière d'une barre-support dont la face avant est appliquée contre le tubage.
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